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Proszg o wyjadnienie dotyczqce funkcjonowania kanalizacji deszczowej w
mie5cie . Ostatnio, kazda wigksza ulewa powoduje niedro2no66 wz4dzefl
odprowadzajqcych wody opadowe i liczne podtopienia. Kto sprawdza i
nadzoruj e czy szczerie i udro2nianie ty ch wz1dzei?
Kiedy miasto przystqpi do naprawienia potgarej wlrwy skarpy wiSlanej przy
ul. Plockiej na wysoko5ci ul. Barskiej spowodowanej ujSciem kolektora
deszczowego. Dlaczego ten teren jest riezabezpieczony i nieogrodzony , w

miejscu moZe doj56 do nieszczgSliwego w skutkach
3. Duza grupa za pfoJ wrcry oweJ

na wloclawskim ZawiSlu, w rtrmach budzetu obywatelskiego jest rozczarowana
decyzjq Urzgdu Miasta o zaniechaniu tej inwestycji. Proszg o szczeg6lowe
wyja6nienie tej sprawy.
Wzdtu2 kanatu Ztuarkazaplotem firmy MCC Sp. z o. o. (dawna
Hydrobudowa) znajduje sig dzikie wysypisko gruzu i r62nych material6w
budowlanych. Zrlnriem mieszkaric6w jest to niedop 'szczahe i szkodliwe dla
Srodowiska. Proszg o zbadanie tego problemu i skierowanie ewentualnych
wniosk6w do wlaSciwych sluZb.
Mieszkancy odcinka ulicy Mielgciriskiej pomigdzy alej4 JanaPawta II a ul.
Szyszkowq alarmuj6 2e do ich drogi kt6ra ma charakter pieszo- jezdni bgdzie
wl4czony caly ruch pojazd6w z nowo budowanego du2ego obiektu
handlowego, powstaj4cego w tym rejonie. Je2eli miasto wydalo zgodg na
budowE tak du2ego obiektu to wyjud i wjazd powinien byi od ul. Letniej.
Proszg o wyja6nienie tego zagadnienia zanim dojdzie do nieszczg6liwych
zdarzeh.
W samym centrum miasta znajduje sig zdewastowany, zaroSnigty krzakami i
chwastami duzy obiekt stadionu,,Wloclawi", zbierajq sig tam r6wniez
halaSliwe grupy mio&iei:y, ryralr:izaj1c iry cie okolicznym mieszkaricom.
Proszg o wyegzekwowanie od obecnego wla6ciciela tego terenujego
uporzqdkowania i wla6ciwego zaberyieczenia.
Proszg o informacjg, dlaczego Prezydent Miasta nie wyfacil firmie Atelier
Architektury kwoty nale2nej za wykonanie prac
zwiqzanych z dokumentacjq termomodernizacji 4 zespol6w szkolnych we
Wtroclawku. Kwota 140 tys. zl. powigkszona o 280 tys. zl. odsetekjest
niebagatelna dla budzetu miasta a jej utrata moZe sig wi4zad zpowuimymi
konsekwencjami, takZe dla pana Prezy denta.
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